
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 224

Er det efter ministerens opfattelse ikke problematisk, at lovgivningen giver Det

Faglige Hus fordele, når fagforeningerne holdes uden for, og hvad agter mini-

steren at gøre ved problemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karin Gaardsted (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karin.Gaardsted@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov

formand
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